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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi az SPS?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf
József Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az idei nyár megint középpontba állította a mez őgazdaságot — sajnos, újfent a negatívumok
adtak témát . A mélyben súlyos problémák húzódnak meg, amelyekre egyelőre nincs
megoldás .

A mostanság sokat emlegetett SPS-rő l hallani és olvasni a médiában, de éppen az érintettek, a
gazdálkodók tudnak róla legkevesebbet . Mit jelent ez a betűszó, miért nem lehetett egy
magyar megfelelőt találni a kifejezésre? Kinek a felelőssége, hogy nem egy könnyen érthető
és megjegyezhető , értelmezhető változat terjedt el széles körben, ha már ilyen fontos ez a
téma? A köztudatban az van, hogy az SPS az EU új farmtámogatási rendszere, de a magya r
agrárium kulcsszereplő i nem túl felvilágosultak az ügyben. A kormány milliárdokat fordít
kommunikációra, sikerpropagandára, erre viszont nem jut elegend ő forrás. Mikor várható
változás ezen a téren?

Tisztelt Miniszter Úr !

• Mikortól várható pozitív változás az SPS kommunikációjában ?

• Ki lesz az agrártárca részérő l ennek a felelőse?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . augusztus 5 .

Erdős Norbert
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